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Notulen van de vergadering van de MEDEZEGGENSCHAPSRAAD op donderdag 1 
18 november 2021, aanvang 19.30 uur, via digitale vorm in Teams 2 

 3 
Aanwezig: 4 
PMR:   mevrouw N. Mehlkopf (B) (voorzitter), mevrouw S. Welling (Q), (secretaris),  5 

de heer J. Hollander (Q),  de heer S. Meester (Q), de heer D. Kuils (Q),  6 
de heer U. Hoekstra (P), mevrouw G. Uri (P), mevrouw H. Kruizinga (B),  7 
de heer R. Tubben (A&H), de heer H. Veenstra (A&H), de heer J. van Dijken (N), 8 
mevrouw C. Lavarias (N), mevrouw R. Buls (I), de heer W. van der Weerd (BB) 9 

   10 
 11 
OMR mevrouw A. Huisman (Q), mevrouw M. van Haeften (Q), mevrouw A. Dries (P), 12 

mevrouw J. Postma (P),  de heer R. Lam (A&H), mevrouw M. Brouwer (N)  13 
  14 
LMR:         mevrouw I. Bagramjan (Q), mevrouw J. Steijn (Q), de heer M. Maagd (B),  15 
   16 
Bestuur: de heer M.M.A.M. Klaverkamp, voorzitter College van Bestuur    17 

 18 
Afwezig mkg: 19 
PMR: de heer J. Poel (P) 20 
 21 
OMR:  de heer R. Haveman (Q) 22 
 23 
LMR: Mevrouw A. Muller (A&H) 24 
 25 
Notuliste: Coby Hatzmann     26 

 27 
AGENDA: 28 
       29 

1.  Opening 30 
De voorzitter, mevrouw N. Mehlkopf, stelt vast dat het 19.30 uur is, heet allen welkom en 31 
opent de vergadering. 32 

  33 
2  Mededelingen/info/ aanvullingen, wijzigingen agenda 34 

  De voorzitter:  35 

- Er is een drietal gasten aanwezig.  36 

- Voor agendapunt 6 wordt de vergadering besloten verklaard. 37 

- Met kennisgeving afwezig: de heer J. Poel ( PMR Penta), de heer R. Haveman (OMR 38 

Quintus) en mevrouw A. Muller (LMR A&H). 39 

- Speciaal welkom aan de nieuwe leden: mevrouw M. van Haeften (OMR Quintus) en de 40 

heer R. Lam (OMR A&H). 41 

- Voor de LMR Quintus zijn 3 leden beschikbaar. Er zijn 2 plaatsen beschikbaar. Per 42 

vergadering zullen 2 leden aanwezig zijn. 43 

- De school Beilen heeft een vacature voor een lid van de OMR. Er hebben zich twee 44 

ouders beschikbaar gesteld. Er worden verkiezingen gehouden. 45 

- De scholen Penta en Norg hebben nog geen leerlingen voor de LMR. 46 

De school Norg is hiermee bezig. 47 

Mevrouw Uri geeft aan dat de school Penta documenten heeft besproken inzake 48 

leerlingenparticipatie. Er is een voorstel opgesteld en dit wordt besproken in het LMT. 49 

Vervolgens wordt het besproken met de begeleidende docenten van de leerlingenraad. 50 

De MR wordt op de hoogte gehouden van het vervolg. 51 

- De vorige vergadering is gesproken over de voorkeur van fysiek of digitaal vergaderen. 52 

De voorkeur gaat uit naar om en om. Zodra we fysiek kunnen vergaderen gaan we fysiek 53 

vergaderen en vervolgens om en om. 54 

 55 

  De voorzitter CvB: 56 

- Aanpassing pauzetijden school Volta met ingang 1 januari 2022. 57 

Wordt geagendeerd voor de vergadering van de MR op 16 december a.s. 58 
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- De directeur van de school Penta, de heer M. den Hollander, zal terugtreden als directeur 59 

van de school Penta. Gaat voor de duur van zijn loopbaan werkzaamheden verrichten in 60 

en voor het bestuursbureau. 61 

- De werving en selectie voor een nieuwe directeur voor de school Penta zal worden 62 

opgestart. De geleding van de PMR Penta zal hierbij worden betrokken. 63 

 64 

3. Notulen vergadering d.d. 23 september 2021  65 

  Goedgekeurd. 66 

 67 

4. Samenwerkingsovereenkomst met Garage TDI  MR IB artikel 24 68 

De voorzitter CvB: we maken veel gebruik van de diensten van Garage TDI Jeugdtheater. We 69 

hebben een overeenkomst afgesloten voor een bepaalde afname van diensten tegen een 70 

gereduceerd tarief. 71 

De secretaris: bij de PMR-vergadering is gevraagd waarom er is gekozen voor een afname 72 

van de diensten per school en niet als DNC als geheel. 73 

De voorzitter CvB heeft hierover contact gehad met Garage TDI en er is aangegeven dat er 74 

verschil zit in kwaliteit en type producten per school. 75 

  De heer Lam vraagt wat er wordt verstaan onder wederzijde dienstverlening. 76 

 De voorzitter CvB antwoordt dat dit de financiën betreft. We garanderen een minimum afname 77 

van diensten. 78 

 79 

  De voorzitter brengt de samenwerkingsovereenkomst met Garage TDI in stemming. 80 

  De MR stemt hiermee in.  81 

 82 

5. Vakantieregeling schooljaar 2022/2023   MR AB artikel 25 83 

  Geen opmerkingen. 84 

  De leden geven een positief advies. 85 

 86 

7. Opdracht afstroom leerlingen; opdracht terugnemen of niet 87 

De voorzitter CvB: we hebben afgesproken, op verzoek van de MR, de afstroom van 88 

leerlingen te analyseren. 89 

We hebben hiervoor het bedrijf Solidum ingeschakeld. Op basis van gegevens van het hoofd 90 

leerlingenadministratie, de heer W. van der Weerd, is door ons data beschikbaar gesteld. 91 

Op basis van deze beschikbaar gestelde data is Solidum hiermee aan het werk gegaan. 92 

Hebben daarnaast gesprekken op de scholen gevoerd.  93 

Daarna kwam Corona en is het proces stil komen te liggen. 94 

Heeft onlangs contact gezocht met het bedrijf Solidum en er is aangegeven dat vanwege privé 95 

omstandigheden de opdracht momenteel niet opgepakt kan worden. Er is aangeboden de 96 

opdracht terug te geven aan de school.  97 

Heeft dit in het directieberaad besproken en deze heeft het advies gegeven de opdracht terug 98 

te nemen en de beschikbare data terug te geven aan de school. 99 

Stelt aan de leden van de MR voor de opdracht terug te nemen en de verzamelde data door 100 

Solidum aan ons te verstrekken. Hieraan zullen waarschijnlijk financiële kosten zijn 101 

verbonden. Daarna bekijken hoe we het verder weg kunnen zetten. 102 

De voorzitter: op dit moment de opdracht terugtrekken betekent de data die er is aan de 103 

school beschikbaar stellen en de voorzitter CvB bekijkt of we met deze verkregen data verder 104 

aan de slag kunnen. 105 

 De leden ondersteunen dit. 106 

 De voorziter CvB heeft morgen, vrijdag 19 november 2021, contact met Solidum. 107 

 108 

8. Informatieve punten 109 

  01 8-maandenrapportage 110 

 De voorzitter CvB: in de vergadering van de PMR op 11 november j.l. is gevraagd waarom de 111 

gegevens van Volta inzake het tevredenheidsonderzoek niet zijn opgenomen. 112 

Het onderzoek is afgenomen in de derde klassen. Volta is nog niet in klas 3.  113 

Voor klas 3 Beilen is het onderzoek afgenomen, maar er hebben te weinig respondenten 114 

gereageerd om deze gegevens in de benchmark op te nemen. 115 
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De voorzitter heeft van de directeur Volta de informatie gekregen dat deze de onderzoeken dit 116 

schooljaar gaat uitzetten. 117 

De voorzitter CvB: als Volta in klas 3 is, hebben we een totale klas 3 van leerlingen van CS 118 

Vincent van Gogh en onze school. Er heeft nu een te kleine groep gereageerd. 119 

De heer Van der Weerd: onze school is de beheerder. Het onderzoek wordt uitgezet vanuit 120 

onze school. Je krijgt niet de naam Volta te zien, maar DNC. Daar vallen eveneens de 121 

leerlingen van CS Vincent van Gogh onder. 122 

 123 

De heer Kuils is benieuwd hoe de ouders tegen de leerlingentevredenheidsonderzoeken aan 124 

kijken. 125 

De heer Lam valt de lage score inzake veiligheid op voor de school Aa en Hunze. Is daarvoor 126 

een reden aan te geven en is er een plan voor verbetering opgesteld. 127 

De voorzitter CvB vraagt of dit onderzoek is besproken in het team van de school Aa en 128 

Hunze.  129 

Er wordt aangegeven dat het niet is besproken in het team. 130 

Mevrouw Postema vraagt wat er wordt gedaan met de uitkomsten van de tevredenheids-131 

onderzoeken. 132 

De voorzitter CvB geeft aan dat hij deze bespreekt met de directeuren. Op de terreinen 133 

waarop slecht wordt gescoord in de benchmark, wordt een verbeterplan opgesteld door de 134 

betrokken directeuren. 135 

De directeur van de school Quintus heeft de te verbeteren punten een belangrijke plaats 136 

gegeven in het NPO-plan. Het pedagogisch klimaat is een aandachtspunt van de school 137 

Quintus. 138 

  In de volgende benchmark dient er verbetering te zien te zijn. 139 

 140 

  02 Formatie schooljaar 2021/2022 141 

 De voorzitter: er zijn nog NPO-gelden die nog niet zijn opgenomen in het voorliggende 142 

overzicht. 143 

De voorzitter CvB: er treden altijd verschillen op tussen het opgestelde formatieplan in mei en 144 

de stand per 1 oktober. 145 

  146 

  03 Cameratoezicht scholen Penta en Quintus 147 

  Geen opmerkingen. 148 

 149 

  04 Bijeenkomst RvT met MR op 23 september 2021 150 

  De voorzitter: de RvT heeft een nieuwe voorzitter. 151 

  Op maandag 21 maart 2022 vindt de volgende bijeenkomst met de RvT plaats. 152 

  Voor deze vergadering helder hebben wat het doel van dit gesprek is. 153 

 154 

  05 Jaarverslag MR schooljaar 2020/2021 155 

 De voorzitter: het is met name interessant voor de nieuwe leden om te weten wat de MR zoal 156 

in een schooljaar doet. 157 

  Het jaarverslag wordt op de website geplaatst. 158 

 159 

  06 Nieuwbouw Volta/De Sprong 160 

 De voorzitter CvB geeft aan dat de sleutel is overgedragen. In de periode tussen de 161 

herfstvakantie en kerstvakantie gaan we inhuizen. 162 

Na de kerstvakantie vinden de lessen plaats in de nieuwbouw Volta. 163 

  Binnen en buiten dient nog veel te gebeuren. 164 

 165 

De voorzitter: de gymzaal is in gebruik genomen. De brug naar de gymzaal is nog niet in 166 

gebruik. Het gebouw is nog vrij leeg. Sommige zaken gaan mee vanuit het oude gebouw naar 167 

het nieuwe gebouw. Twee dagen voor de kerstvakantie gaan de medewerkers hun zaken 168 

inpakken en op maandag na de kerstvakantie uitpakken in Volta. 169 

 170 

Mevrouw Kruizinga: de eerste klas leerlingen zijn in Volta wezen kijken, Ze waren erg onder 171 

de indruk van het nieuwe gebouw. 172 
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De voorzitter: op woensdag 24 november a.s. zou een kleintje Open Huis plaatsvinden. Dit 173 

gaat niet door vanwege Corona. Bij het basisonderwijs is uitgezet dat deze langs kunnen 174 

komen voor bezichtiging van het nieuwe gebouw. 175 

 176 

07 Huisvesting GO Assen 177 

De voorzitter CvB heeft een nota opgesteld en toegevoegd aan de agenda. 178 

De school Norg gaat verhuizen naar Assen. Waar komt de bovenbouw GO voor havo/vwo. 179 

Blijft deze op de school Quintus of op de nieuwe locatie in Assen. Daar is op dit moment nog 180 

geen zinnig woord over te zeggen. 181 

De directeuren van de scholen Quintus en Norg hebben hun voorkeuren aangegeven. 182 

 183 

De heer Kuils herinnert zich van één van de gesprekken met de MR-leden van CS Vincent 184 

van Gogh dat deze moeite hebben met het gehele gebeuren.  185 

De voorzitter CvB: de verhuizing van de school Norg naar Assen gaat in ieder geval door  186 

Dat is afgesproken in het kader van onderwijs nabij. De MR van CS Vincent van Gogh en 187 

onze MR hebben daarmee ingestemd. Daar kan de MR van CS Vincent van Gogh niet voor 188 

gaan liggen. 189 

 190 

De heer Kuils: bovenbouw GO vwo/havo. CS Vincent van Gogh ziet het als een mogelijke 191 

bedreiging dat de bovenbouw GO bij onze school komt. 192 

De voorzitter CvB; de bovenbouw GO zit al in de school Quintus in Assen. Op het moment dat 193 

je het een GO vo-school voor geheel Assen wilt laten zijn, kun je er iets van vinden. 194 

Verwacht dat er binnen een half jaar meer duidelijkheid is. Dit hangt ook af van de evaluatie 195 

die er komt voor de zomervakantie van 2022. 196 

 197 

De secretaris: er is afgesproken dat er na twee cohorten GO in de school Quintus een 198 

evaluatie zal plaatsvinden. 199 

De voorzitter CvB geeft aan dat de evaluatie niet voor de examenresultaten 2022 beschikbaar 200 

hoeft te zijn. Je kunt de komende periode gebruiken voor de evaluatie. 201 

 202 

Mevrouw Brouwer vraagt hoe de ouders en leerlingen van de school Norg op de hoogte 203 

worden gehouden. Deze ontvangen geen informatie. 204 

De voorzitter CvB reageert door aan te geven dat er vanaf december 2020 tot nu er niets is 205 

gebeurd. De school Norg zou op zijn vroegst op 1 augustus 2022 verhuizen naar Norg. Deze 206 

verhuizing is verschoven naar 1 augustus 2023. Dit wordt gecommuniceerd door de directeur 207 

van de school Norg. 208 

Waar de school Norg in Assen komt is afhankelijk van de gemeente Assen. Het daarvoor 209 

geplande gebouw is momenteel in gebruik, 210 

Mevrouw Brouwer: de leerlingen van de school Norg maken zich zorgen dat de verhuizing 211 

misschien niet doorgaat. 212 

De voorzitter CvB geeft aan dat het niet aan de orde is dat de verhuizing misschien niet 213 

doorgaat. De verhuizing van Norg naar Assen gaat zeker door.  214 

Zal vrijdag de 19e november 2021 bij de directeur Norg aangeven dat hij volgende week gaat 215 

communiceren met de leerlingen dat deze nog zeker een jaar in Norg zitten. 216 

 217 

De voorzitter bedankt de gasten voor de belangstelling en verzoekt deze de digitale 218 

vergadering te verlaten. 219 

 220 

9. Rondvraag 221 

De heer Tubben brengt naar voren dat anderhalf jaar geleden de kaderregeling taakbeleid is 222 

aangenomen. Vraagt aan de voorzitter CvB wat de huidige stand van zaken is. 223 

De voorzitter CvB gaat de directeuren vragen wat het proces per school is. Hoopt de volgende 224 

vergadering een update te kunnen geven. 225 

 226 

De secretaris: mevrouw M. Vermuë heeft afscheid genomen van de MR. Op woensdag 1 227 

december a.s. vindt op de school Quintus haar afscheid plaats. Mevrouw Vermuë hecht veel 228 

waarde aan een afscheid. Zal; zorgen voor een attentie om namens de MR te overhandigen. 229 

 230 
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10. Sluiting 231 

  De voorzitter constateert dat de te behandelen punten binnen een uur zijn behandeld.  232 

  Bedankt de leden voor de inbreng en sluit deze vergadering om 20.30 uur. 233 


